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П Р О Т О К О Л 

N 1 

 

 Днес, 01.12.2010 г., от 11:00 часа, се проведе първото заседание на 

Научния съвет на ИИКТ. 
 

 ПРИСЪСТВАХА: доц. д-р В.Ангелова, доц. д-р Вл.Монов, доц. д-р 

Г.Агре, доц. д-р Д.Димов, доц. д-р Зл.Илчева, доц. д-р Ив.Мустакеров, доц.  

д-р К.Алексиев, доц. д-р Кр.Георгиев, доц. д-р Кр.Генова, доц. д.т.н. 

Кр.Стоилова, доц. д-р Р.Андреев, проф. д.м.н. Св.Маргенов, проф. д.т.н. 

Т.Стоилов, доц. д-р Т.Тагарев, доц. д-р Хр.Турлаков, акад. Ив.Попчев и акад. 

К.Боянов. 

 ОТСЪСТВАХА: доц. д.м.н. Г.Ангелова, доц. д-р Д.Карастоянов и 

проф. д.т.н. Ив.Димов – командировка в чужбина, доц. д-р Ем.Атанасов, доц. 

д-р М.Василева, акад. В.Сгурев, проф. д.м.н. Е.Николов и акад. 

Ст.Додунеков. 

 Поради командировка в чужбина, отсъства и представителят на 

младите учени д-р Райна Георгиева. 

 КВОРУМ ИМА. 

 

 Заседанието бе открито от най-възрастния член на НС акад. Кирил 

Боянов. Той предложи и с явно гласуване присъстващите единодушно 

приеха заседанието да се проведе по следния 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 
 

 1. Избор на председател, заместник-председател и секретар на НС. 

 2. Утвърждаване на предложените от директора зам.-директори и 

научен секретар на ИИКТ. 

 3. Разни. 

 

 По т. 1 от дневния ред: 

 Проф. Св.Маргенов предложи за председател на НС проф. д.т.н. Иван 

Димов, който в момента е в командировка в чужбина, но е дал съгласието си 

да му бъде издигната кандидатурата. За зам.-председател предложи доц. 

д.т.н. Красимира Стоилова, а за секретар – Диана Георгиева. 

 Нямаше други предложения и изказвания. 

 Акад. К.Боянов предложи да бъде избрана Комисия за провеждане на 

изборите с тайно гласуване в състав: председател – доц. д-р Вера Ангелова, и 

членове: доц. д-р Румен Андреев и доц. д-р Красимир Георгиев. 

 Предложението бе гласувано явно и прието единодушно. 
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 Беше проведено тайно гласуване за избор на председател, зам.-

председател и секретар на НС. Със 17 (седемнадесет) гласа “ЗА” от 

присъстващите 17 (седемнадесет) члена, Научният съвет 

 

И З Б Р А: 

 

- проф. д.т.н. Иван Томов Димов – за председател на НС; 

- доц. д.т.н. Красимира Петрова Стоилова – за зам.-председател на НС; 

- Диана Георгиева Георгиева – за секретар на НС. 

 

 По т. 2 от дневния ред: 

 Проф. Св.Маргенов предложи Институтът да има трима зам.-

директори и това да са: доц. д-р Христо Турлаков, доц. д-р Златолилия 

Илчева и доц. д-р Иван Мустакеров. За научен секретар предложи доц. д-р 

Геннадий Агре. 

 Нямаше други предложения и изказвания. 

 

 С явно гласуване, с 16 гласа “ЗА” и 1 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”, Научният 

съвет 

 

У Т В Ъ Р Д И 

 

доц. д-р Христо Александров Турлаков за заместник-директор на ИИКТ. 

 

 С явно гласуване, с 16 гласа “ЗА” и 1 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”, Научният 

съвет 

 

У Т В Ъ Р Д И 

 

доц. д-р Златолилия Симанова Илчева за заместник-директор на ИИКТ. 

 

 С явно гласуване, с 15 гласа “ЗА” и 2-ма “ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”, 

Научният съвет 

 

У Т В Ъ Р Д И 

 

доц. д-р Иван Цонев Мустакеров за заместник-директор на ИИКТ. 

 

 С явно гласуване, с 15 гласа “ЗА” и 2-ма “ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”, 

Научният съвет 

 

У Т В Ъ Р Д И 

 

доц. д-р Геннадий Павлович Агре за научен секретар на ИИКТ. 
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 По т. 3 от дневния ред: 

 Проф. Св.Маргенов предложи да се помисли и на следващото 

заседание да се обсъди и вземе едно принципно решение за деня и часа за 

провеждане на Научните съвети – например в сряда, от 11:00 часа. 

 Доц. Кр.Стоилова предложи да се помисли и за друг вариант – 

Научните съвети да са следобед, за да не се разкъсва времето. 

 Доц. Кр.Георгиев изказа мнение, че може би ще е добре Научният 

съвет да приеме някакви правила за провеждане на заседанията – как ще се 

взима думата, да има някакви ограничения, за да не става говорилня. 

 Доц. Г.Агре смята, че това зависи от председателя на Научния съвет и 

е по-добре всичко да се остави на неговата преценка. 

 Доц. Вл.Монов подкрепи предложението да има кратък набор от 

правила, но смята че не е разумно да се фиксира ден и час за заседанията на 

Съвета. На практика това няма да се спазва, а и не е необходимо, ако се 

спазва възприетото едноседмично предизвестие при насрочването на 

заседанията. 

 Поради изчерпване на дневния ред, доц. Кр.Стоилова закри 

заседанието на НС. 

 

 

 

 

 

СЕКРЕТАР:    ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

  /Д.Георгиева/    /Доц. д.т.н. Кр.Стоилова/ 


